
11. Přídavná jména tvrdá a měkká 

Rozlišujeme: 

1) přídavná jména tvrdá – mění koncovku podle rodu mužského, ženského 

středního 

velký pes   velká kočka    velké dítě 

2) přídavná jména měkká – nemění koncovku podle rodů  

jarní déšť   jarní květina    jarní počasí 

 

1. Rozděl přídavná jména a doplň ke každému vhodné podstatné jméno 

vosí, bledá, úrodné, vzdálená, soví, nový, rozlehlý, cizí, letní, hluboké, stříbrná, 

kočičí, malé, psací, krásný, včelí, zimní, husí, úzký, rybí 

přídavné jméno tvrdé + podst. jm. přídavné jméno měkké + podst. jm. 

krásný – krásný pohled lví – lví hříva 
  

  

  
  

  
  

  
  

  

  
  

2. Vyber si osm spojení z tabulky a utvoř osm vět 
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